

The Department of External Affairs announces that following an invitation from the Secretary of State for External Affairs, a Ministerial delegation from Rwanda, headed by Lieutenant-Colonel Aloys Nsekaliye, Minister of Foreign Affairs and Cooperation, is currently visiting Canada. The visit will last until October 20th. The delegation's itinerary will include Ottawa, Montreal and Quebec City.

During the visit, the delegation will have discussions with the Secretary of State for External Affairs, the President of the Canadian International Development Agency and the Vice-President of the International Development Research Centre. These discussions will mainly concern bilateral aid, relations among Francophone countries and relations between developed and developing countries. It is also expected that an economic agreement on the development of the Mutara marshes will be signed. An official luncheon will be offered in honour of Lieutenant-Colonel Nsekaliye by the Secretary of State for External Affairs.

Le Ministère des Affaires extérieures annonce que suite à une invitation du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, une délégation ministérielle du Rwanda dirigée par le Lieutenant-Colonel Aloys Nsekaliye, Ministre des Affaires étrangères et de la Coopération, effectue présentement une visite officielle au Canada, qui se poursuivra jusqu'au 20 octobre 1976 et qui conduira les dignitaires rwandais à Ottawa, Montréal et Québec.

Le programme de la visite à Ottawa prévoit des entretiens avec le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, le Président de l'Agence canadienne de Développement international, et le Vice-Président du Centre de Recherche pour le Développement international. Ces discussions porteront principalement sur la coopération bilatérale, la francophonie, et les relations entre pays développés et pays en voie de développement. La signature d'un accord de coopération économique portant sur la mise en valeur des vallées marécageuses de la région du Mutara est également prévue au programme. Entre autres manifestations officielles marquant cette visite, un déjeuner d'Etat sera offert en l'honneur du Lieutenant-Colonel Nsekaliye par le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures.